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Aan: Vos-Roes, José 

Onderwerp: Schenning 

 

Geadresseerd via griffier. 

  

Ivm reacties verwijs ik graag naar het schrijven van de stichtingen Huntenkunst en 

van de Galerie bij de Boeken van 8 juli 2015. Beide stichtingen hebben tot nu toe 

geen antwoord gekregen over de gestelde vragen en over wat er gedaan is met de 

vernoemde aanbevelingen. Ons inziens staan daarin waardenvolle aanbevelingen 

waaraan een verantwoorde subsidieverordening moet voldoen. Het voorliggende 

ontwerp hecht geen waarde aan kwaliteit. Wat je doet is niet belangrijk, alleen op 

welke groep de activiteit gericht is. Daarmee wordt voorbijgegaan aan de betekenis 

voor de gemeente van kwalitatief hoogstaande activiteiten of wil de gemeente deze 

niet meer? Zowel Huntenkunst als Galerie bij de Boeken stellen hoge kwaliteitseisen.  

  

Wat de galerie betreft heb ik begrepen, dat daarvoor een aparte regeling komt. Wel 

wil ik opmerken dat de galerie haar programma reeds ver van te voren vast moet 

leggen, willen we een kwalitatief hoogstaand programma kunnen aanbieden. Goede 

kunstenaars moet je ver van te voren vastleggen, zij zitten met volle agenda’s. We 

hebben daarom –zoals gebruikelijk- het programma ver van te voren vastgelegd en 

we zijn met de kunstenaars de gebruikelijke verplichtingen aangegaan en wel op een 

tijdstip toen we nog niet de op de hoogte gesteld waren,  dat de subsidieregelingen 

ter discussie stonden.  Wij zijn er weer in geslaagd om een internationaal 

samengesteld programma aan te bieden (kunstenaars afkomstig uit: België, 

Luxemburg, Zuid-Korea, Turkije, Duitsland, Israël, Nederland).  

  

Wat de evenementensubsidie betreft wil ik nog het volgende opmerken: 

Bij de gebruikte schaal reikt uw zichtveld niet verder dan landelijk. Wat Huntenkunst 

betreft dient daar ‘internationale reikwijdte’ toegevoegd te worden en ook als zodanig 

beloond te worden. 

Maximaal 3 jaar zouden we veranderd willen zien in: Na drie jaar vindt er een 

evaluatie plaats en wordt gekeken naar de meerwaarde van het evenement voor de 

gemeente en wel of de subsidie voor drie jaar voortgezet wordt.  

  



Wat de huur betreft zou er sprake moeten zijn van culturele en commerciële 

huurprijzen. De gemeente vult de culturele huurprijzen tot commerciële prijzen aan. 

Graag verwijzen we u naar onze inbreng van 8 juli. 

  

met vr groet, 

  

Harrie Schenning 

voorz  Stg. Huntenkunst 

voorz = Stg Galerie bij de Boeken 
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